



Enbridge Valve Site Sabotaged Again

“ Our hearts were bursting with love and cheer after hearing of the many times our friends have courageously shut down pipelines in recent months.

so in the early hours of january 25, 2016 we found our own courage and took action against enbridge and their line 9. slipping in to a valve station located on traditional Haudenosaunee Territory (in hamilton, ontario) we successfully operated an electronic valve to shut off the flow of tarsands crude in line 9. a line 7 valve, also an enbridge tarsands pipeline, was also tampered with and closed part way. we then disappeared back into the night.

we took this action to stand in unity with all those who have defended the land before us, and for those who decide to take action after us. we take it to fight against an industry that puts us at risk every day and subjects frontline communities to violence upon their bodies, communities and cultures - for profit.

we believe that's worth fighting against; that those people and communities are worth fighting for.

so call us what you will, but we only do what is both necessary and right. our actions hurt none, but a lack of action hurts everyone. may we all find the courage to actively resist & destroy exploitative capitalist industrial projects.

fuck enbridge
fuck the tarsands
and fuck all pipelines.

ps. for those curious to follow in our stead - enbridge thinks they're being all smart by putting on large gold security chains (which can't be cut with bolt cutters) and lockboxes on the gates. bypass these by cutting the fence itself. then all you need are some garden shears (to cut the very, very secure zip tie protecting the electrical panel), your wits and an exit plan.”

Found on : Mtlcounter-info.org



December 7 : Line 9 valve manually closed and people locked to it in QC during the daytime. Three arrests. Enbridge stock plunged 8%.



December 21 : Line 9 shut down during another daytime lock-down in Sarnia, ON. Three arrests.



January 3 : Line 7 valve manually shut off near Cambridge, ON during the night. No arrests.



Soupape Enbridge Sabotée de Nouveau

« Nos coeurs étaient pleins d'amour et de joie suite aux nombreux moments où nos courageux-ses amis-es ont réussi à arrêter des oléoducs ces derniers mois.

Alors, le matin du 25 janvier, 2016, on a pris notre courage à deux mains et on est passé-es à l'action contre Enbridge et leur Ligne 9. On s'est glissé-es dans un poste de soupape sur le territoire traditionnel de l'Haudenosaunee (à Hamilton, Ontario) et on a réussi à faire marcher une soupape électronique pour couper l'écoulement des substances brutes de sable bitumineux de la Ligne 9. On a également trafiqué une soupape manuelle de la Ligne 7, en la fermant à moitié. Si tôt fait, on s'est éclipsés dans la nuit.

Nous avons entrepris cette action en solidarité avec tout ceux et celles qui ont protégé la terre avant nous et qui passeront à l'action après nous. Nous l'avons fait pour combattre une industrie qui nous menace tous les jours et qui fait violence, au nom du profit, aux communautés les plus proches, à leurs corps, leurs communautés et à leurs cultures.

Nous croyons que ça vaut la peine de combattre cette violence, que ces personnes et ces communautés méritent qu'on se mette en lutte.

Traitez-nous de ce que vous voulez, on ne fait que ce qui est nécessaire et juste. Nos actions ne blessent personne, mais un manque d'action fait mal à tout le monde. En espérant que nous trouvions tous et toutes le courage de résister de manière active et de détruire les projets capitalistes industriels exploitatifs.

fuck enbridge
fuck les sables bitumineuses
Et fuck tous les oléoducs.

ps. pour qui voudrait nous imiter, Enbridge se croient malins avec leurs énormes chaînes couleur d'or (impossible de les couper avec un coupe-boulon (bold-cutters)) sur leurs portails et leurs boîtiers de sécurité. On peut les contourner en coupant la grille elle-même. Après, vous n'aurez besoin que de pinces coupantes (pour couper l'ultra-sécuré tie-wrap qui protège le panneau électrique), votre intelligence et un plan de sortie. »

Trouvé sur : MtlCounter-Info.org



December 7 : Valve de la Ligne 9 fermée manuellement et à laquelle les gens se sont enchaînés au Québec en journée. Trois arrestations. La cote boursière d'Enbridge a plongé de 8%.



December 21 : Interruption du flux de la Ligne 9 à laquelle les gens se sont enchaînés à Sarnia, Ontario. Trois arrestations.



January 3 : Valve de la ligne 7 fermée manuellement près de Cambridge, Ontario durant la nuit. Aucune arrestation.